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 E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Készült: Bánréve Község Képviselő-testületének 2011. szeptember 26-án 13.30 órai kezdettel 
megtartott üléséről 
 
Jelen vannak:  Hajdu Gábor József polgármester,  

Elekes Péter,  
Labant Zoltán, 
Szimel Gábor, 

   Szűcs Józsefné, 
   Tóth Csabáné, 
   Tóth Tamás Gábor képviselők. 

  
Tanácskozási joggal: Tóthné Mustos Beatrix jegyző, 
    Tóth Tamásné gazdálkodási főelőadó. 
 
Hajdu Gábor polgármester köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy a Képviselő-
testület határozatképes, a 7 fő képviselőből 7 fő jelen van. Jegyzőkönyv hitelesítőnek Szimel 
Gábor Képviselő Urat és Szűcs Józsefné Képviselő Asszonyt javasolta.  

 
Bánréve Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal elfogadta a 
jegyzőkönyv hitelesítőket, és az alábbi napirendet. 
 
Napirend:  
 
 1./ A Bánréve Önkormányzat 2011. évi költségvetésének módosítása 
 Előadó: Hajdu Gábor József polgármester 
    Tóth Tamás Gábor Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság Elnöke 
 
 2./ A Bánréve Önkormányzat 2011. évi gazdálkodásának I. féléves gazdálkodásáról  

szóló beszámoló megtárgyalása 
Előadó: Hajdu Gábor József polgármester 
   Tóth Tamás Gábor Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság Elnöke 
 
3./ Beszámoló a bizottságok eddigi munkájáról 
3.1 A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság beszámolója 
Előadó: Tóth Tamás Gábor a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság Elnöke 
3.2 A Humán Bizottság beszámolója 
Előadó: Tóth Csabáné a Humán Bizottság Elnöke 
 
4./ Rendelet a rendeletek előkészítésében való társadalmi részvétel szabályairól  
megtárgyalása 
Előadó: Hajdu Gábor József polgármester 
 
5./ Az SZMSZ módosításának megtárgyalása 
Előadó: Elekes Péter frakcióvezető 
   Tóth Tamás Gábor Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság Elnöke 
 
6./ Indítványok, javaslatok 
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1.napirendi pont: A Bánréve Önkormányzat 2011. évi költségvetésének módosítása 
 
Hajdu Gábor: Megkérem a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság Elnökét, ismertesse a bizottság 
javaslatát. 
 
Tóth Tamás: Bizottságunk pénteken ülésezett. Megtárgyalta a rendelet módosítást. Ismertette 
a bizottság napirendi pontra vonatkozó javaslatát, mely a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
Szimel Gábor: A bizottsághoz lenne kérdésem, hogy mire alapoztátok ezt az átcsoportosítási 
lehetőség megvonás dolgot? 
 
Tóth Tamás: Volt egy konkrét ügy, ami felmerült. Péter már többször is említette, hogy nem 
nagyon történt erről, ezekről a dolgokról beszámoló. Ebből kifolyólag gondolta, nem is volt 
felhasználás, nincs rá szükség. A legutóbbi eset, a kamera beszerzés, 297.000,-Ft felhasználás, 
04. hóban, úgy gondolnánk, hogy kellene erről, ezekről a dolgokról kellene a testületi 
üléseken beszélni. A negyedév a beszerzés óta letelt, a beszámoló nem történt meg. 
 
Hajdu Gábor: Óriási tévedésben van a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság. Elekes Péter 
Képviselő Úr már 10 éve ebben a tévedésben él. Sajnálom, hogy Elekes Péter Képviselő Úr 
furcsa gondolatait át tudjátok venni, úgy, hogy nem tudjátok miről van szó. Péternek ez 
magas, nem fogok magyarázkodni.  
 
Elekes Péter: Kikérem magamnak a sértegetést. 
 
Hajdu Gábor: Bánréve polgármesterének nincs szabadon felhasználásra rendelkezésre álló 
kerete. Sok településen van ilyen, amivel a polgármester rendelkezik és aztán beszámol. Ez 
egy óriási félreértés. Kérem, hogy ezt a döntést a Tisztelt Bizottság gondolja át. Ez semmi 
másról nem szól, mint arról, hogy a költségvetésen belül átcsoportosítási lehetősége van a 
polgármesternek, ha van rá fedezet. Fontos, hogy ha nincs felhasználás, nincs keret, akkor 
nem is lehet ilyet. Ez igen kevés esetben van igénybe véve. Ha olyan fontos átcsoportosításra 
van szükség, ami nem jellemző, sőt nagyon ritka, sok esetben jó, ha van. Nem kell ezért a 
testületet külön összehívni. Mint ha például rádől egy fa egy sírra, van ez a lehetőség, akkor a 
temetési vállalkozó még aznap helyre is állítja, de erről természetesen a testületnek 
beszámolok. A kamera ügyében, erről a felhasználásról épp ezen az ülésen gondoltam 
beszámolni. Még néhány tízezer forintért egy éjjel látó valamit kell hozzá tenni a térfigyelő 
kamerához, így a településünk egy részét már nyomon tudjuk követni. 300.000,-Ft-ból az első 
lépést megtettem, megtesszük. Ilyen keretből semmiféle jutalmazásra, vagy  ilyenre nem lehet 
felhasználni, Elekes Péter Képviselő Úr gondolkodásával szembe. Ez ahhoz kell, hogy a falu 
normálisan működjön, ez nem a polgármesternek a zsebébe megy, normális testülettel, így 
lehet haladni. Elekes Péter Képviselő Úr élharcosa annak, hogy nem fogadott el soha semmit, 
ő mindenből kimarad. Amikor mi vásárolunk tombola tárgyakat, vagy kifizetjük a zenészt 
Szimel Gábor Képviselő Úrral és annak idején Révay István alpolgármester Úrral is tettük, az 
a saját pénzünkből, a saját zsebünkből ment. Ezen is el kellene gondolkodni, hogy erre 
félretenni, tervezni. A 300.000,-Ft kevés is, el kellene gondolkodni azon, hogy nem-e kellene 
megemelni ezt a keretet. Nem költöm a pénzt csára-búra. Akkor, amikor a településünk 
számára fontos. Azért ülök itt, ebben a székben, mert a település ide választott, soha nem 
szórom a település pénzét. Ez a helyzet, más helyzet, hogy el kell gondolkodni azon, hogy 
fontos-e a térfigyelő. Aki szerint nem, az mondja itt a jegyzőkönyvbe. Mondja azt, hogy a 
térfigyelőre elszórtam a pénzt. A közrend, közbiztonság érdekében megtettem az első lépcsőt. 
Vannak olyan térfigyelő rendszerek, amik több 10 millió forintba kerülnek. Olyat is lehet, ha 
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van miből. Ez a rendszer nem igényel karbantartást. Visszanézhető. A rendőrségnek is 
mondtam, én ezt nem nézegetem, de ha szükséges, jöjjenek megnézhetik. Hívtak már fel a 
rendőrségtől, hogy van-e térfigyelő, amit megnézhetnének, hogy nem került-e rögzítésre 
valamilyen fontos dolog. Ez nem sok pénz ennek érdekében. Szeretném, ha tényleg működne, 
a település érdekében. Azért van szükség még infrára, mert éjszaka nem teljesen jó a felvétel. 
Ha lesz rá forrás, akkor ez később bővíthető is. Ez a rendszer 6-8 kamerát is el tud vinni. Be 
akartam számolni erről a mai napon az indítványok, javaslatok napirendi pontban. Igaz, úgy 
szerettem volna, ha már az infra is megvan. Jó látni, hogy mit vesz fel. A köz érdekében. Ez 
nem vezetékes rendszer, jól bővíthető később. Én egyébként nem értek hozzá. Mustos István 
Úr szerelte fel. Eljön egy következő ülésre, és elmondja, hogy milyen lehetőségek vannak, ez 
mit tud. Lehet más, drága üzemeltetési költséggel. Az országban a térfigyelő rendszer sehol 
nem működik törvényesen. A rendőrségi törvény szerint nem működhet, csak rendőr, vagy 
közterület felügyelő nézheti. Vita van erről, hogy ez a törvény így rossz. Ha bármilyen 
esemény történik, a rendőr belenéz, ha szüksége van az információra, felhasználja. Nem azt 
kérem, hogy kivegye a testület ezt az összeget a költségvetésből, hanem inkább még emelni 
lehetne rajta. 300.000,-Ft egy ilyen beszerzésre egy 400 milliós költségvetésnél semmi. 
Kértem Mustos Urat, szerelje fel, a testület megtekinti, ha jónak ítéli akkor kezelhető ez a 
költség. A technikai feltételek nézzük meg. Az előterjesztést elfogadásra javaslom. Ez egy 10 
éve húzódó anomálisa Elekes Péter Képviselő Úrral. Semmilyen keretről nincs szó nálunk. Ha 
a testület úgy dönt, legyen a polgármesternek szabad rendelkezés jogával kerete, biztos, hogy 
meg fogják kapni az iskola, az óvoda, az egyházak. Soha nem az én zsebembe megy. Ez egy 
lehetőség. Ez az összeg, olyan esetekre van, ha szükséges, ami a település számára fontos, 
soha nem történik belőle bérjellegű kifizetés. Praktikus dolgokra van. Én semmi ördögtől való 
nem látok. Javaslom, hogy 400.000,-Ft-ra emeljle meg a testület ezt az összeget. Volt olyan, 
amikor Igazgató Úr jelezte, hogy a hangosításhoz szükséges lenne valami, az lett belőle 
megvalósítva.  
 
Szimel Gábor: Ilyenből lett a harangjáték. 
 
Hajdu Gábor: Igen, igaz. Az 110.000,-Ft volt. Egy kezemen meg tudnám számolni, hogy 
hányszor használtuk fel. Emelni lehetne ezt az összeget, beszámolunk a felhasználásról. 
 
Elekes Péter: Meg lettem szólítva. Én javasoltam itt először, hogy legyen térfigyelő kamera. 
Lehetett volna pályázni, jó pályázatok voltak kiírva. Érdemi kifogásunk ebben a konkrét 
esetben a háromszoros ár. Utána néztünk, hogy mennyi ennek a kamerának a piaci ára? Ez a 
keret, arról szól, hogy mi legyen a neve a gyereknek. Van egy 300.000,-Ft-os összeg, amit 
átcsoportosíthat a polgármester, erről születik döntés, hogy ezentúl nem lesz. Ez is 
háromszoros ár, érdemi kifogás, hogy Bánrévén minden mindig háromszor annyiba kerül, 
lásd járda, stb. sorolhatnám még.  
 
Tóth Csabáné: Itt most már három dologról beszélünk, szerintem szedjük szét. Az első lenne a 
költségvetés módosítása. 
 
Tóth Tamás: Nem tudjuk szétszedni, hiszen annak a része. 
 
Tóth Csabáné: Az ÁMK vezető felel az iskola költségvetéséért. Ha a vezető úgy látja, hogy 
valamire kell pénz, és másik oldalról át tudunk tenni, megteheti. Beszámol és így rendben 
van. Ő a felelős, ez itt is így van. Azért vezető Polgármester Úr, hogy lehetősége legyen 
ilyenre, utána beszámol róla. A kamera a harmadik dolog. Úgy lett volna szerencsés, ha 
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tudtunk volna előre róla, ha született volna előtte döntés róla. Természetes, hogy szeretnénk, 
nem vitatható, hogy kell-e, vagy nem. 
 
Tóth Tamás: A Képviselő-testületnek meg kellene kapni a tájékoztatást a jegyzőtől. Ezért 
kérdezem, hogy a polgármester a beszámolót időben megtette-e, vagy mulasztott? 
 
Tóthné Mustos Beatrix: Nem, nem tette meg. 
 
Tóth Tamás: Polgármester Úr mulasztott. A 290.000,-Ft-ról nem számolt be. 
 
Hajdu Gábor: Igen. 
 
Tóth Tamás: Az a nagy probléma polgármester Úr, hogy megint olyan helyzetbe hozod a 
testületet, hogy kész tények elé vagyunk állítva. Egy kamerát a saját hatáskörödben feltettél, a 
testületet nem tájékoztattad. A kamerával mi is egyetértünk. Ez így nem jó, előre meg kell 
beszélni ezeket a dolgokat. Hozzál ide vállalkozót, meghallgatjuk, Mustos Istvánt is, de így 
utólag értesülni, beszámolsz, vagy nem számolsz be, ez így nem testületi munka. Elhiszem, 
hogy a szándékod jó. Ez a kamera a műhely betörésnél is fenn volt már, hiszen erre 
hivatkoztál az előbb, ez sem igaz, semmi nem került akkor sem rögzítésre. 
 
Hajdu Gábor: Ezt a kamera dolgot zárjuk le végre. Fenn volt, de úgy, hogy még csak két 
csavar fogta. A technikai hátteret is biztosítani kellett. Tárgyalás folyik a Parisattal, de az úgy 
tűnik nem megoldható. A másik volt Mustos István, aki kiépítette így. Én meg voltam 
győződve, hogy ez ennyit ér. Nagyon megéri és ott volt a munka, ami volt vele. Az én 
információm az, hogy ez egy olyan alap, amivel el tud indulni a testület. Komolyabbat 
semmiképp nem akartam. Bemutató lesz a testületnek. Minimális pénzből akartam megoldani. 
Jó helyre ment a pénz, jó célra. Igaza van Jegyző Asszonynak, megvettük és nem működött 
egy ideig, így elcsúszott a beszámolás. A fontos, hogy megvan, itt van, beszámolok. A 
Parisattal is tárgyaltam, de ott a TV-nél is lesz gond, így ők lehetőséget nem tudnak adni, az a 
variáció dugába dőlt. Mustos Úr úgy oldotta meg, hogy ez az egy működik. Péternek külön 
testületi kellett volna, ahol döntött volna a testület, hogy tényleg kidob-e 290.000,-Ft-ot 
 
Elekes Péter: Igen. 
 
Hajdu Gábor: Te 10 éve ezt fújod. Ha nem lesz semmi, akkor nem kell működtetni. Javaslom, 
hogy a költségvetés módosítást fogadja el a testület, az átcsoportosítási lehetőség kerüljön 
növelésre 300.000,-Ft-ról 400.000,-Ft-ra.  
 
Tóth Tamás: A kamerával kapcsolatosan két gondolatot szeretnék. Nehogy azt hidd, hogy én 
a kamerát ellenzem. A tűzvédelmi rendszer szereléssel kapcsolatosan van apropója, az a cég, 
aki nálatok is kezeli a tűzjelzőt, nálam is most szereltek egy 8 kamerás rendszert. Azok akik 
itt dolgoztak nálatok is. Az verte a biztosítékot nálam, hogy még az infra sincs benne ebben az 
összegben, ami kifizetésre került. Kértem tőlük ajánlatot, 8 kamerás rendszer, ami három 
hetet rögzít, szereléssel 282.000,-ft-ba kerül. 
 
Hajdu Gábor: Lépjünk túl ezen. 
 
Szimel Gábor: Ha így nézzük, a Metróba 40.000,-Ft-ért is lehet már venni. 
 
Tóth Tamás: Ez így nem jó, nem működne. 
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Hajdu Gábor: Ha eljön Mustos István, ismerteti, ha hallottátok, akkor mondjátok, neki, hogy 
egy gazember. Megnézzük közösen. Én nem értek hozzá. Ide fog jönni. el fogja mondani, 
hogy mi a rendszer lényege, miért ennyi az ára. Mondjátok el neki, hogy ez egy háromszoros 
ár. 
 
Elekes Péter: Majd egy külső szakember véleményezi. 
 
Hajdu Gábor: Fontosnak tartottam ezt elmondani. Én ezt kétszer megrágnám, míg kiköpöm. 
Kérem a többi képviselőt, hogy gondolja át. Kérem, hogy fogadja el a módosítást a testület és 
kerüljön 400.000,-Ft-ra emelésre az átcsoportosítható keret.  
 
Szimel Gábor: Javaslom, hogy a költségvetés módosítást fogadjuk el, az összeget tartsuk fenn 
az eddigiek szerint. 
 
Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az előterjesztést és az elhangzottakat. Képviselő-
testület 4 igen, 3 ellen szavazattal megalkotta: 

BÁNRÉVE KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT Képviselő-testületének a 

11/2011. (IX.27.) önkormányzati rendelete 
az önkormányzat 2011. évi költségvetéséről szóló 

   2/2011.(II.14.) önkormányzati rendeletének módosításáról  
 
Bánréve Önkormányzat Képviselő-testülete a helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. 
törvény 91. § (1) bekezdésében, az államháztartásról szóló 1992. évi XXXVIII. törvény  65. § 
(1) bekezdésében,  a 2011. évi költségvetéséről szóló 2/2011.(II.14.) önkormányzati rendeletének 
(továbbiakban Rendelet) módosításáról a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság véleményének ismeretében 
az alábbiakat rendeli el: 
 

1.§ 
 
A Rendelet 3. §-a helyébe az alábbi rendelkezés lép: 

339.373,-E Ft Költségvetési bevétellel 
339.373,-E Ft Költségvetési kiadással 

 
állapítja meg. 

2.§ 
 
A rendelet 1. számú melléklete helyébe e rendelet 1. számú melléklete lép. 
  

3.§ 
 
A Rendelet 2. számú melléklete helyébe e rendelet 2. számú melléklete lép. 
 

4.§ 
  

(1) A Rendelet 8. § (1), (2) bekezdése hatályát veszti. 
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(2) Jelen rendelet kihirdetését követő napon lép hatályban, és hatálybalépését követően 
hatályát veszti.  

 
 
                    Hajdu Gábor József                                        Tóthné Mustos Beatrix 
                         polgármester                                                         jegyző 
 
 
A rendelet kihirdetve:  
Bánréve, 2011. szeptember 27. 
 
                                                                                             Tóthné Mustos Beatrix 
                                                                                                           jegyző 
 
 
2. napirendi pont: A Bánréve Önkormányzat 2011. évi gazdálkodásának I. félévi 
gazdálkodásáról szóló beszámoló megtárgyalása 
 
Hajdu Gábor: Megkérem a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság Elnökét ismertesse a bizottság 
javaslatát. 
 
Tóth Tamás: Ismertette a bizottság javaslatát, mely a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
Jegyző Asszony tájékoztatott a bizottsági ülésen, hogy a hitel felhasználást nézve, kifizetetlen 
számlánk nincs és 0-n van az önkormányzat. Picit rendezettebb a pénzügyi helyzet, mint egy 
éve. 
 
Tóthné Mustos Beatrix: Sokkal rendezettebb. 
 
 
Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 7 igen 
szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
116/2011.(IX.26.) számú határozat: 
 
Tárgy: Bánréve Községi Önkormányzat 2011. évi gazdálkodásának féléves beszámolója  
 
Bánréve Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a Bánréve Község Önkormányzat 2011. 
évi gazdálkodásának féléves beszámolóját  az előterjesztés szerinti formában elfogadja. 
 
Felhatalmazza Bánréve Önkormányzat Polgármesterét, hogy azt a Bánréve Község 
Önkormányzatának gazdálkodásáról szóló 2011. évi féléves beszámolójába  építse be. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
 
3. napirendi pont: Beszámoló a bizottságok eddigi munkájáról 
 
3.1. A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság beszámolója 
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Tóth Tamás: Az anyag kiosztásra került az ülés elején. Ismertette a beszámolót, ami a 
jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
Hajdu Gábor: Szeretném megköszönni a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság munkáját. Látszik a 
beszámolóból is, hogy tartalmas munka folyik. További jó munkát kívánok.  
Egy jelzést szeretnék tolmácsolni Elnök Úrnak. A Gárdonyi utcában lakók jelezték, hogy az 
ott lévő nyárfák nagyon nagyra nőttek, ha kidőlnek, akkor már veszélyt jelenthetnek a házakra 
is. Garaj Dániel volt jegyző Úr erdő birtokossági társaságnak is tagja, megkértem hogy nézze 
már meg. Egy erdésszel megnézték, megjelölték azokat, amik már vághatóak, vágásérettek. 
Az értékesítést is kérdeztem. Ott van egy termelő náluk, aki lábon szokta megvenni a fát, 
betermeli, elviszi, és úgy fizeti az árát. Megkértem, hogy köböljék is meg. A vállalkozó x 
forintot befizet és kitermeli a fát. A gallyat otthagyja, de azt pillanatok alatt el fogják pucolni. 
Dani felajánlotta, hogy megköböli, és mond árat. Ha így jó, akkor lábon adjuk el a 
termelőnek. Nézze meg a bizottság, hogy melyik van megjelölve. A jelölt fák vághatóak és a 
lakók jelzésére történik ez. 
 
Labant Zoltán: Utána pótolni kell. 
 
Tóth Tamás: Ami hirdetőn kinn van, az nem ez? 
 
Tóthné Mustos Beatrix: Igen, már született döntés. Az erdészek megnézték, megjelölték. 
Hoztam határozatot, ami azt tartalmazza, hogy azokat ki kell vágni. Élet és vagyonvédelem 
érdekében, hiszen veszélyeztetik. Más esetben a kivágott fák értékesítéséről a Pénzügyi és 
Ügyrendi Bizottság döntött, amikor vállalkozó kitermelte a fát. Meg lehet keresni azt a céget 
is. Azt kell eldönteni, hogy lábon adjuk-e el, vagy céget bízzunk meg, úgy mint tavasszal. 
 
Tóth Tamás: Javaslom, hogy mindkettőt kérdezzük meg, kérjünk ajánlatot, de valószínűleg az 
lesz a jobb, ha lábon adjuk el. 
 
Tóthné Mustos Beatrix: Nem szeretnék olyanba belemenni, hogy közfoglalkoztatottakkal 
legyen végeztetve, balesetveszélyes. Az a mi felelősségünk. 
 
Elekes Péter: Balesetveszélyes. 
 
Tóthné Mustos Beatrix: Ha megbíztok a két céget megkeresem, aztán a testület a Pénzügyi és 
Ügyrendi Bizottság hatáskörébe utalhatja a továbbiakat. 
 
Hajdu Gábor: Elfogadásra javaslom a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság munkájáról szóló 
beszámolót. Szavazásra tette az írásos beszámolót és az elhangzottakat. Képviselő-testület 7 
igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
117/2011.(IX.26.) sz. határozat: 
 
Tárgy:  A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság beszámolója 
 
Bánréve Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság 
munkájáról végzett beszámolót elfogadja. A beszámoló a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
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3.2. A Humán Bizottság beszámolója 
 
Tóth Csabáné: A beszámolót anyagban mindenki megkapta. Annyi kiegészítést szeretnék a 
megküldött anyaghoz fűzni, hogy most a közös ülés előtt ülésezett bizottságunk és úgy 
döntöttünk, hogy a jövőben a Bánrévei Hírnökre jobban oda kell figyelni, hiszen az utóbbi 
időben ellaposodott. Valamint a falukrónika írására is megpróbálunk időt fordítani.  
Szeretném megköszönni a hivatali dolgozók segítő munkáját is, bizottságunk nevében. 
 
Hajdu Gábor: A Humán Bizottság munkáját nagyon szépen köszönöm. Nem igazán népszerű 
munka. Nem népszerű, hanem ésszerű döntések születnek. A legnagyobb köszönet hangján 
szeretném megköszönni, hogy szakszerűen, ésszerűen végzi a munkáját a Humán Bizottság. 
A megítélés is pozitív, egy-két méltatlankodó, ha előfordul, de nem jellemző. Még egyszer 
nagyon szépen köszönöm. A hírnököt, ha úgy gondoljátok, csináljuk, rendben. A krónika 
kicsit ránk égett. A beszámolót elfogadásra javaslom. 
Szavazásra tette az írásos beszámolót és az elhangzottakat. Képviselő-testület 7 igen 
szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
118/2011.(IX.26.) sz. határozat: 
 
Tárgy:  A Humán Bizottság beszámolója 
 
Bánréve Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a Humán Bizottság munkájáról végzett 
beszámolót elfogadja. A beszámoló a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
 
4. napirendi pont: Rendelet a rendeletek előkészítésében való társadalmi részvétel szabályairól 
megtárgyalása 
 
Hajdu Gábor: Az anyag már korábban kiadásra került. Egy kérdésem lenne a testület felé, ülés 
előtt 10, vagy 15 nappal tegyük közzé? Én a 10 napot javasolnám. 
 
Tóth Tamás: Ugyanabban a formában ahogy szokott lenni, a hirdetőn és a portálon. 
 
Tóthné Mustos Beatrix: Az SZMSZ szerint. 
 
Tóth Tamás: Sikerülni fog? Mit nem kell? 
 
Tóthné Mustos Beatrix: Ismertette a rendelet tervezetből a kivételeket.  
Én is a 10 nappal az ülés előtt gondolnám közzétenni. 
 
Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 7 igen 
szavazattal megalkotta 
 

Bánréve Község  Önkormányzat Képviselő – testületének 
12/2011.(IX.27.) önkormányzati rendelete 

 

Create PDF files without this message by purchasing novaPDF printer (http://www.novapdf.com)

http://www.novapdf.com
http://www.novapdf.com


 9 

a helyi rendeletek előkészítésében való társadalmi részvételről 
Bánréve  Község  Önkormányzatának Képviselő – testülete a helyi önkormányzatokról szóló 
1990. évi LXV. törvény 98. § (1) bekezdésében és a 103/B.§-ában foglalt feladatkörében a 
helyi rendeletek előkészítésében való társadalmi részvétel szabályairól az alábbiakat rendeli 
el:  

1. § 

Társadalmi egyeztetés 
 
(1) Társadalmi egyeztetésre kell bocsátani a helyi önkormányzati rendelet tervezetét és 
indokolását (a továbbiakban együtt: tervezet). 
 
(2) Nem kell társadalmi egyeztetésre bocsátani az alábbi tervezeteket: 

a)  a költségvetés és  módosítása, 
b) a költségvetés végrehajtása, 
c) a rendkívüli testületi ülés napirendjén szereplő, 
c)   amelyek sürgős elfogadásához kiemelt közérdek fűződik.  
 

(3) Kiemelkedő közérdek az olyan körülmény, amelynek bekövetkezése esetén az 
önkormányzatot jelentős anyagi hátrány érné. 

 
(4) Ha a közzétett önkormányzati rendelet tervezet más önkormányzati rendelet szakaszai 
több mint egyötödének módosítására irányul, a módosítani kívánt hatályos normaszöveget az 
önkormányzat hivatalos honlapján a tervezett módosításokkal egységes szerkezetben, a 
tervezett módosításokat külön is megjelölve kell közzétenni. 
 
(5) A tervezet közzététele során fel kell hívni a figyelmet, hogy a  

a) vélemény, észrevétel benyújtását, kezelését a személyes adatok védelméről és a   
      közérdekű adatok nyilvánosságáról szóló törvény szerint az adatkezeléshez történő   
      hozzájárulásnak kell tekinteni, 
b) a tervezettel kapcsolatosan benyújtott vélemény, észrevétel a döntéshozókat nem köti. 
 

 (6 ) A társadalmi egyeztetésre bocsátásért, annak lefolytatásáért, a beérkezett vélemények 
feldolgozásáért  a jegyző tartozik felelősséggel. 

 
2. § 

 
(1) A társadalmi egyeztetés lefolytatása érdekében a tervezetet – az 1.§ (3) bekezdésében 
foglaltak kivételével  - az azt tárgyaló képviselő-testületi ülést megelőző 10/15. napon 
12.00 óráig közzé kell tenni  

a) elektronikus formában az önkormányzat honlapján (www.onkportal.hu)  
b) papír alapon a Polgármesteri Hivatal hirdetőtábláján. 

 
(2) A tervezettel kapcsolatos vélemények, észrevételek a képviselő-testületi ülést 

megelőző 5. nap 12.00 órájáig névvel és címmel ellátva   
a) elektronikus formában a  onk.banreve@gomortel.hu címre küldhetők meg, 
b) papír alapon a Polgármesteri Hivatal titkárságára nyújthatók be. 
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(3) A jegyző a beérkezett véleményekről - a közerkölcsöt sértő, névtelen és a tárgykörhöz 
nem tartozó vélemények kizárásával -  összefoglalót készít, melyet a képviselők 
részére az ülést megelőzően megküld. 

(4) A rendelet előkészítése során nem áll fenn az egyedi válaszadási kötelezettség. 
 

Záró rendelkezés 
3.§ 

 
E rendelet 2011. szeptember 01. napjával lép hatályba.   
 

Hajdu Gábor József       Tóthné Mustos Beatrix  
      polgármester                               jegyző 

 
Jelen rendelet  2011. szeptember 27.  napján kihirdetésre került. 
 
         Tóthné Mustos Beatrix  
                                                                                                                         jegyző 
 
5. napirendi pont: SZMSZ módosításának megtárgyalása 
 
Hajdu Gábor: Megkérem a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság Elnökét ismertesse a bizottság 
napirendi pontra vonatkozó javaslatát. 
 
Tóth Tamás: Bizottságunk pénteken tárgyalta a napirendi pontot.  
Ismertette a bizottság javaslatát, mely a jegyzőkönyv mellékletét képezi. A testületi ülésekről 
történő video felvétellel kapcsolatosan, mivel bemutatás probléma, az a javaslat, hogy video 
felvétel készül és az a portálra a honlapra kerüljön fel. 
 
Hajdu Gábor: Megkérném Elekes Péter frakció vezető Urat ismertesse, hogy Bánrévén a 
Fidesz Frakció megalakulásával mi a cél, miért kell ez. Mutassa be, hogy mit is jelent, ez, 
miért jó, miért szükséges. Bánrévén én ezt nem tudom a helyére tenni. Hogy jött létre ez, mi 
lenne ez? 
 
Elekes Péter: Eddig még nem volt, hogy öt ember egy szervezethez tartozó tag legyen egy 
Képviselő-testületben. Most ez előfordult. Kialakult, a többség ezen az oldalon áll, úgymond, 
az SZMSZ-ben pedig fehéren-feketén le lesz írva. 
 
Hajdu Gábor: Én ezt nem értem, mi a célja? Városokban ismerek ilyet, ahol pártok 
csatároznak. Más kérdés, hogy ki, kit támogat. Akkor van értelme szerintem, ha van egy 
másik is, az egy miért fontos, mi a célja, azt szeretném megtudni. 
 
Elekes Péter: A testületi munka jobb összehangolása. Egyszerű és nagyszerű.  
 
Hajdu Gábor: Én másra gondoltam. 
 
Tóth Tamás: Nincs ebben nagy  bűvészkedés.  
 
Hajdu Gábor: Ez nekem furcsa. Mi indított erre, hogy frakciót kelljen létrehozni. Én tudnék 
1,5 órát beszélni, ha engem kérdeznének ilyenről. Szankció van-e? 
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Elekes Péter: Van, a testület rendeletben szabályozta a tiszteletdíj csökkentést a hiányzáskor. 
 
Hajdu Gábor: Én arra lennék kíváncsi, hogy mi az a plusz, amit hozzá tudsz tenni. Ez az 
országban egyedülálló ilyen településen. Én szívesen dicsekednék ezzel, ha tudnék mit 
mondani róla. Ha ennek híre megy, megkérdeznek, hogy mi ez és miért, el szeretnék 
dicsekedni vele. Mindenesetre furcsa, megalakult, de így nem tudok mit mondani, ha 
kérdeznek. Jó érzés, hogy van egy ilyen a településen, de van-e értelme. 
 
Elekes Péter: Leülünk és tárgyalunk. 
 
Hajdu Gábor: Vagy Te kényszerítesz véleményt másokra. 
Én párttag nem voltam soha, nem is leszek. Én nem vagyok fegyelmezett. Úgy különösen 
nem, hogy egy párt rám kényszerít valamit. 
 
Elekes Péter: A helyi döntésekben mi döntünk. 
 
Hajdu Gábor: Én csak érdeklődtem, mint polgármester, hogy mi értelme van. Szerintem 
semmi. Elmondhatjuk, hogy van egy ragyogó frakciónk. Szerettem volna, ha mondasz valamit 
a felállásról, a céljaitokat ismertetted volna, bemutattad volna. Úgy látom, hogy nincs 
mondanivalód. Isten éltesse a frakciót. Az SZMSZ módosítást elfogadásra javaslom. Hajrá! 
 
Szimel Gábor: Tarthatnának beszámolót a munkájukról. 
 
Tóth Tamás: Semmiképp nem fog beszámolni a testületnek a frakció. 
 
Szimel Gábor: Hogy legyen értelme. 
 
Hajdu Gábor: A Parlamenti közvetítést ahogy nézem, ott be szoktak számolni. 
 
Tóth Tamás: Legfeljebb kongresszuson számolnak be.  
 
Tóth Csabáné: Ennyit nem kellene erről beszélni. 
 
Hajdu Gábor: Sajnálom Elekes Péter Képviselő Úr, hogy a te furcsa gondolataidat, nagyon 
rendes, tiszteletre méltó emberekre rá próbálod erőltetni pártilag, rákényszeríted. 
 
Elekes Péter: Felnőtt emberek, nem kell semmit rájuk kényszeríteni. 
 
Hajdu Gábor: Gratulálok, hajrá Bánréve! 
 
Elekes Péter: Az elmúlt időszakot nézve, számtalan dologban igazam volt. Az idő engem 
igazolt. Vegyük ezt komolyan. 
 
Tóth Tamás: Nekem vesszőparipám a fogadóóra. Én szeretnék tartani. Kérem a testülettől, 
hogy tarthasson mindenki 1 hónapban fogadóórát. Kerüljön bele az SZMSZ-be. Hirdetőre 
kitennénk, hogy ki mikor várja a lakosokat. A Képviselő-testületi tagok és a polgármester a 
hivatal épületében, hivatali időben fogadóórát tarthat. A fogadóóra időpontjáról a hivatal előtti 
hirdetőn ad tájékoztatást. 
 
Tóthné Mustos Beatrix: A 32.§ 3. bekezdése ezzel kiegészülhet. 
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Hajdu Gábor: A helyben szokásos módon kap tájékoztatást, ennek időpontjáról. 
 
Tóthné Mustos Beatrix: Úgy kellene, hogy 10 nappal előtte szóljatok, vagy mellékletben is le 
lehet rögzíteni az egyes képviselők fogadóórájának idejét.  
 
Szimel Gábor: Lehetőség van 0-24.00 óráig. 
 
Hajdu Gábor: Falugyűlésen is mindig elmondom, hogy a felmerülő problémákkal nem kell 
egy évig várni, bármikor be lehet jönni. 
 
Elekes Péter: Olyan nem fordulhat elő, hogy nem készül fel bárki az ülésre. 
 
Tóth Tamás: MI lesz az SZMSZ módosítás határideje? 
 
Tóthné Mustos Beatrix: Kihirdetést követően. 
 
Hajdu Gábor: A videóról ma nem lesz döntés, azt meg kell versenyeztetni. Döntésre van 
szükség, hogy milyen forrásból. 
 
Elekes Péter: Eljön egy magánember és videofelvételt készít. 
 
Tóthné Mustos Beatrix: Az az önkormányzati portálra nem kerülhet fel. 
 
Tóth Tamás: Van-e video kamerája Bánrévének? Szimel Gáboron kívül ki szokta használni? 
 
Szimel Gábor: Azt szoktam én használni. 
 
Tóth Tamás: Ki ért még ahhoz? Mariann esetleg? 
 
Hajdu Gábor: Komolytalan dolog ez. Ha így akarjátok, lépésről lépésre kell haladni, a 
szükséges döntéseke hozni. Lehet ez útvesztő is, lehet jó is, de az is lehet, hogy nem előre 
vezető. 
Majd mindentudó frakció vezető úr hoz ide becsületes embereket, én csak gazembereket 
tudok. 
 
Elekes Péter: Fejezd be a sértegetést. 
 
Hajdu Gábor: Mustos István Úr tájékoztatást fog tudni adni, hogy milyen minőség kell. 
Ajánlatokat kell bekérni. A portálon megjelentetni véleményem szerint nem jó, le lesz 
dokumentálva, nem azokhoz fog eljutni, akikre tartozna, akikhez szólna. Másik történet, hogy 
ki rögzíti, ki kezeli. Ezt is szabályozni kell. A kábeltévén megoldás lehetett volna egy sáv, de 
ez a mostani rendszer is meg fog szűnni, optikai kábelen Kazincbarcikáról fog a televízió adás 
is érkezni. 1000 csatorna lesz, több csomag, abból lehet majd választani.  
 
Elekes Péter: Nem akarásnak nyögés a vége. 
 
Hajdu Gábor: Olyan dologról beszélünk, amiről halvány gőzöd nincs Tamás. 
 
Tóth Tamás: De ha elárulod, tudni fogom. 
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Elekes Péter: A kábeltévé is 1,-Ft-ért lett eladva a Parisatnak. Máshol milliókat fizetnek érte. 
 
Hajdu Gábor: Péter, te püfögtetsz nagy dolgokat. 
 
Elekes Péter: Hozni fogok szakembert, majd ők megmondják. 
 
Tóth Csabáné: Szavazzuk meg az SZMSZ-t. Döntsünk arról a video felvétel ügyében, hogy a 
következő ülésre ajánlatokat kell kérni, hogy rögzíteni lehessen a testületi üléseket. Semmi 
extrával. Ezután majd lehet tovább haladni. Keresni olyat aki üzemelteti, megbízható. Sok a 
ha. Meg kell mindent nézni, most beszéljük a nagy semmit, így nem megyünk előre. 
 
Tóth Tamás: A következő ülésre legyen árajánlat. 
 
Szimel Gábor: Ha most bekerül az SZMSZ-be, akkor már minden áron keresztül kell vinni. A 
következő ülésig miből legyen meg? 
 
Hajdu Gábor: Most semmiképp nem kerülhet ez bele az SZMSZ-be. Én már elindítottam ezt a 
dolgot, de én ugye háromszoros áron hozok ide mindenkit és mindent. Így ti tudtok 
pufogtatni. Én is mondhatok hülyeséget, de nem mondok. Idehozom, fel is szereltetem. 
 
Elekes Péter: Nem szakembertől kérted az ajánlatot. 
 
Tóth Tamás: Szakember nyilatkozta, hogy lényegesen kevesebből meg lehetett volna oldani. 
 
Hajdu Gábor: Ha a frakció ezen munkálkodik, jó munkát kívánok. Mondjátok el Mustos 
István szemébe, hogy gazember. Az SZMSZ-ből vegyük ki a kamerás részt. Először el kell 
dönteni, tudni kell, hogy mit akarunk, megtudni, hogy mi mennyibe kerül, akkor kerüljön 
bele, ha tudjuk ezeket a dolgokat. 
 
Tóth Csabáné: Elvi döntés megvan, ez ügyben elindulunk. 
 
Tóth Tamás: Ha ennek nem lesz személyi felelőse, akkor nem lesz soha semmi belőle. 
 
Elekes Péter: Felelősnek a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság Elnökét bízzuk meg. 
 
Szimel Gábor: Ugyanazt a műszaki cikket meg lehet venni más áron. 
 
Tóth Tamás: Pétertől függetlenül, ha egyszer azt látnám, hogy valamit fele áron hozol be és 
nem dupla, tripla árba kerül minden, akkor nem mondanám többet ezt. 
 
Tóthné Mustos Beatrix: Mutass olyan önkormányzatot a környéken, akinek 0-s a 
költségvetése. 
 
Tóth Tamás: Ez azt mutatja, hogy jó munkát végzek például én is. Még jobb lenne a kép, ha 
fele költségbe kerülnének csak a beruházások. Polgármester úr rendbe teszi, így fele költség 
lesz. 
Hajdu Gábor: Nélküled nem hoznám rendbe. 
 
Tóth Tamás: Megint fikázol. 
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Hajdu Gábor: Az a nagy baj, hogy Elekes Péter Képviselő Úr 10 éve mindenbe csak 
kötözködik. Ti mindent elhisztek neki. Mustos István jó ember, meg lehet nézni az iskolában 
a számítógépes termet is. 
 
Tóth Csabáné: Nem ismerem azt az embert, de meg lehet nézni a különbséget a két 
számítógépes terem között. Ég és föld, az pénzben nem mérhető. Ez így igaz. 
 
Szimel Gábor: Nem jól látjátok, látjuk ezt a dolgot. A Képviselő-testület 7 képviselőből áll. 
Van egy polgármester. Meg lehet nézni a választás eredményét. Ő a polgármester, szerintem 
hagyni kell neki nagyobb lehetőséget. 
 
Tóth Tamás: Ezt lehet csinálni? 
 
Szimel Gábor: Ti akarjátok megmondani, hogy mi legyen, mi ne legyen. 
 
Tóth Tamás: Ez nem így van. 
 
Hajdu Gábor: Javaslom, hogy vegyük ki az SZMSZ módosításból a videót, és lassú 
lépésekkel haladjunk.  
 
Tóth Csabáné: A következő testületire legyen árajánlat. 
 
Szimel Gábor: Ezt döntsük el. 
 
Elekes Péter: Maradjon benne. 
 
Tóthné Mustos Beatrix: Kerüljön megnevezésre, aki végrehajtja a következő ülésig. 
 
Hajdu Gábor: A következő ülésen még biztosan nem lesz. A frakció vezető Úr majd 
megharapja.  
 
Tóth Tamás: Ha nincs fedezet rá, akkor nem lehet megvalósítani a következő ülésig. 
 
Szimel Gábor: A tiszteletdíjatokból megfinanszírozzátok. 
 
Hajdu Gábor: A gondolkodásmódotok sajátos, nem így működik az önkormányzat. 
 
Elekes Péter: Ózdon bárki készíthet felvételt. 
 
Hajdu Gábor: Miért nem ott vagy képviselő. Nagyon jó lennél. Beszélek Fürjes Pál 
Polgármester Úrral, hogy cseréljünk.  
 
Szimel Gábor: Télen itt nem szoktunk fűteni, ezt is gondoljátok végig, ha fix kamera kerül 
felszerelésre. 
 
Tóth Tamás: Az SZMSZ 2. paragrafusáról már beszélünk? 
 
Tóthné Mustos Beatrix: El akartam mondani, arról szól, hogy a kifüggesztés 30 napos, a 
kihirdetés napja egyértelmű legyen. 
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Tóth Tamás: Ha benne marad a kamera az nem jó, ha nem vagyunk felkészültek.  Vétünk-e 
ezzel? 
 
Tóthné Mustos Beatrix: A saját szabályunk ellen. 
 
Hajdu Gábor: Először a feltételeket kell megteremteni. 
 
Tóthné Mustos Beatrix: Ha kimentitek magatokat, ezért nem fog megdorgálni a 
Kormányhivatal. 
 
Tóth Tamás: Nem kell ennek nagy feneket keríteni. Egy normális kamerát kell beszerezni, a 
honlap fejlesztővel egyeztetni, ha lefikázzák a lakosok, akkor utána. 
 
Hajdu Gábor: Nem látom megalapozottnak a lehetőséget. Vegyük ki belőle. Ne hozzunk 
olyan döntést, ami nincs megfelelően előkészítve. Az javaslom, hogy a videós részt vegyük 
ki, a következő ülésre hozzon ide mindenki vállalkozót. Meg lehet keresni a Putnok TV-t, az 
ózdi tv-t, ajánlatokat lehet kérni, ha minden feltétel megvan, akkor szülessen erről döntés. 
Szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 5 igen, 1 nem, 1 tartózkodás szavazattal 
megalkotta 
 

13/2010.(IX.27.) önkormányzati rendelete 
 A BÁNRÉVE  KÖZSÉG  ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 
SZERVEZETI  ÉS  MŰKÖDÉSI  SZABÁLYZATÁRÓL 

szóló  4/2011.(IV.05.) önkormányzati rendelet módosításáról   
 
Bánréve Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a helyi önkormányzatokról szóló 
1990. évi LXV. tv. 18. § (1) bekezdése alapján biztosított feladatkörében  a Bánréve Község 
Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és működési szabályzatáról szóló  
4/2011.(IV.05.) önkormányzati rendelet (továbbiakban Rendelet) módosításáról  a Pénzügyi 
és Ügyrendi Bizottság véleményének ismeretében az  alábbiakat rendeli el:  
 

1.§ 
 

 
A Rendelet 18.§-a az alábbi (5) bekezdéssel egészül ki: 
 
A kihirdetés napja a kifüggesztés napja. 
 

 
 

2.§ 
 

A Rendelet 32.§- a következő (3) bekezdéssel egészül ki: 
 
A képviselők fogadóórát tarthatnak a Polgármesteri Hivatal épületében, melynek időpontjáról 
10 nappal korábban a helyben szokásos módon a lakosságot tájékoztatni kell. 

 
3.§ 

A Rendelet 32§-a, az alábbi 32/A §-al egészül ki: 

Create PDF files without this message by purchasing novaPDF printer (http://www.novapdf.com)

http://www.novapdf.com
http://www.novapdf.com


 16 

(1) A Képviselő-testületben a képviselettel rendelkező pártokhoz, társadalmi szervezetekhez 
tartozó képviselők tevékenységük összehangolása céljából képviselőcsoportot 
(frakció)hozhatnak létre. 
(2) A frakcióalakítás és működés főbb szabályai: 
a) egy bejegyzett párthoz vagy társadalmi szervezethez tartozó települési képviselők csak egy 
képviselőcsoportot alakíthatnak. Egy képviselő csak egy csoportnak lehet tagja. Egy csoportot 
legalább 3 települési képviselő alkothat. 
b) a megalakulást követő képviselő-testületi ülésen be kell jelenteni a megalakulás tényét. A 
bejelentés tartalmazza a képviselő-csoport elnevezését, vezetőjének, vezető-helyettesének, 
tagjainak nevét. 
c) a képviselőcsoport egyaránt fogadhatja a más párthoz vagy társadalmi szervezethez tartozó, 
illetve azokhoz nem tartozó (független) képviselőket, ha azok bejelentik csatlakozási 
szándékukat. 
d) A képviselő-csoportból kizárt, vagy kilépett képviselő 1 éven belül nem csatlakozhat más 
képviselőcsoporthoz. 
e) A képviselő-csoport alakításának a joga megilleti a független képviselőket is. 
 
(3) A frakcióvezető a Képviselő-testületi üléseken előterjesztést indítványozhat. 
(4) A frakcióvezető adott döntés előtt szünet elrendelését indítványozhatja. 
(5) A bejelentett és működő frakció névsorát e rendelet 1/A függeléke tartalmazza. 
  

2.§ 
 
Jelen rendelet kihirdetését követő napon lép hatályba.  
 
 
Hajdu Gábor József                                                            Tóthné Mustos Beatrix 
   polgármester                                                                              jegyző 
 
 
E rendelet kihirdetésre került: 
 
Bánréve, 2011. szeptember 27. 
               
                                                                                              Tóthné Mustos Beatrix 
                                                                                                              jegyző 
 

I. sz.függelék 
 
 

Bánréve Község Önkormányzat Képviselő-testületének névsora 
 
 

1.) Hajdu Gábor József      Polgármester      Bánréve, Ady Endre utca 1. 
2.) Elekes Péter                   Képviselő            Bánréve, Móricz Zs. utca 6. 
3.) Labant Zoltán               Képviselő            Bánréve, Móricz Zs. utca 17.  
4.) Szimel Gábor                 Képviselő            Bánréve, MÁV I. telep 5/2. 
5.) Szücs Józsefné               Képviselő            Bánréve, Kossuth L. utca 13. 
6.) Tóth Csaba Ferencné    Képviselő            Bánréve, Ady Endre utca 12. 
7.) Tóth Tamás Gábor        Képviselő            Bánréve, Pogonyi utca 17.  
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I/A.számú függelék 
 
 

A Képviselő-testületben működő Fidesz-Magyar Polgári Szövetség képviselőcsoport 
(frakció) tagjainak névsora 

 
1.) Elekes Péter                        Elnök        
2.) Tóth Tamás Gábor            Elnök-helyettes 
3.) Labant Zoltán                    Tag 
4.) Szücs Józsefné                    Tag         
5.) Tóth Csaba Ferencné        Tag 
 
 
Hajdu Gábor: Ezt a kamera dolgot tisztességesen körbe kell járni. Én is mihamarabb 
szeretném. 
 
 
6. napirendi pont: Indítványok, javaslatok 
 
a./ Bursa Hungarica Ösztöndíj pályázat 
 
Tóth Csabáné: Bizottságunk megtárgyalta a kiadott előterjesztést. A korábbi évek 
gyakorlatának megfelelően az előző évben kidolgozott szabályzat szerint, olyan értékben, 
ahogy az elfogadásra került, támogassuk a tovább tanuló fiatalokat. 
 
Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az előterjesztést és az elhangzottakat. Képviselő-
testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
119/2011.(IX.26.) sz. határozat: 
 
Tárgy: Csatlakozás Bursa Hungarica Felsőoktatási Ösztöndíjpályázathoz 
 
Bánréve Községi Önkormányzat Képviselő-testülete az 51/2007. (III.26.) 
Kormányrendeletben biztosított jogkörében vállalja, hogy csatlakozik a Bursa Hungarica 
Felsőoktatási Ösztöndíj pályázat 2012. évi fordulójához. 
A csatlakozási nyilatkozat aláírásával megbízza Bánréve Község Polgármesterét, felkéri 
továbbá, hogy az aláírt csatlakozási nyilatkozatot 2011. október 14. napjáig továbbítsa a 
Wekerle Sándor Alapkezelő részére. 
Vállalja, hogy legkésőbb 2011. október 17. napjáig a Közigazgatási és Igazságügyi 
Minisztérium Wekerle Sándor Alapkezelő által kidolgozott feltételrendszernek megfelelően – 
a jelenlegi felsőoktatási hallgatók (A típusú), és a felsőoktatási tanulmányokat kezdeni 
kívánók (B típusú) számára – pályázatot ír ki, melyet az Önkormányzat hirdető tábláján és 
hivatalos honlapján tesz közzé. 
A támogatás feltételei és támogatás összege Bánréve Község Önkormányzatának 
szabályozása alapján történik. 
 
Határidő: 2011. október 14. 
Felelős: Hajdu Gábor József polgármester 
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b./ Településrendezési terv módosítása 
 
Tóthné Mustos Beatrix: Az anyag az ülés elején kiosztásra került. A korábbi döntés 
megerősítésére lenne szükség. Meg kell keresni az érintetteket, Polgármester Úr aláírásával 
kimegy a levél. 
 
Tóth Csabáné: A mellékelten térkép rajzon ez egy híd, vagy egy út bejáró? Nem ott lesz, ahol 
most van az út? 
 
Tóthné Mustos Beatrix: Ez a földhivatal rajza, ez nem terv. 
 
Tóth Tamás: A 267 Hrsz-mal mi a cél? Az út? 
 
Hajdu Gábor: Ha ipari park lenne, akkor út lesz. 
 
Tóth Tamás: A 265/4 Hrsz? 
 
Hajdu Gábor: Eladó. 
 
Tóth Tamás: A /2 és a /3-t veszik? A /4-es direkt úgy van, hogy az legyen a nagyobb? 
 
Hajdu Gábor: Annyi maradt. 
 
Tóth Tamás: Az a reketyés? 
 
Hajdu Gábor: Igen, de a másik kettőnél a töltéshez fel akarják azt használni, tehát lepucolnák 
azt a harmadik területet, feltölteni. 
 
Tóth Tamás: Az irtózatos mennyiségű föld. 
 
Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 7 igen 
szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
120/2011.(IX.26.) számú önkormányzati határozat 
 
Tárgy:  Településrendezési terv módosítása 
 
Bánréve Önkormányzat Képviselő-testülete a település településrendezési tervét módosítja az 
alábbiak szerint: 

- a határozat mellékletét képező Földhivatali megosztás és területjegyzék tervezete 
szerint a Bánréve belterület 265 hrsz-ú  sportterületén gazdasági területet jelöl ki  

- a területet az alábbiak szerint osztja fel: 
a 265/2, 265/3, 265/4, 265/5 gazdasági terület 
a 265/1 sportterület 
 

Felhatalmazza a polgármestert a módosítással kapcsolatos eljárás során az egyeztetési 
eljáráshoz keresse meg az illetékes államigazgatási szerveket és szomszédos 
önkormányzatokat.  
 
Határidő: azonnal 
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Felelős: Hajdu Gábor József polgármester 
 
 
Tóthné Mustos Beatrix: A féléves beszámoló esetén egy 8 milliós módosítás történt, erről egy 
szó sem esett a 300.000,-Ft-os dologi kiadást sérelmezte a testület. Később ne legyen a 
költségvetésre vonatkozóan olyan kérdés,ami a mai ülés anyaga, ha most senkinek nem volt 
semmi kérdése. 
 
Tóth Tamás: Volt szóbeli kiegészítés. 
 
Tóthné Mustos Beatrix: Én örülök, hogy ilyen képet mutat a költségvetés. Tavaly is mondtuk, 
hogy ez lesz, lehet a vége, vissza fog csöpögni apránként a pénz, csak idő kell, nem hittétek 
el. 
 
Tóth Tamás: Miért mondod, hogy nem hittük el? 
 
Tóthné Mustos Beatrix: Visszanézhetjük, folyamatosan kételkedtetek. Jó döntés, jó döntések 
születtek. A hitel is jó döntés volt. Mariann nem sértés, de még beszámolót nem láttál, 
hiányoltam, hogy a pénzügyi bizottság ülésén sem vettél részt, hogy jobb képet kapj. 
 
Tóth Tamás: Látható, hogy a frakciónak mi az egyik feladata. Attól, hogy Mariann nem volt 
itt, ezt mi megtárgyaltuk, átbeszéltük. Múltkor is mondtam Ildikónak, hogy attól, hogy én 
jövök be és nézek meg valamit, tájékoztatom a többieket. 
 
Tóthné Mustos Beatrix: Ilyen beszámoló még nem volt, amióta itt vagyok.  
 
Tóth Tamás: Nem a szerencse dolga volt. 
 
Tóthné Mustos Beatrix: Megalapozott döntések kilátása ez a mai módosíatás. Mi a hivatalban 
nagyon sokat dolgozunk azért, hogy ilyen legyen, a létszámcsökkentés, a tagiskola bezárás, a 
folyószámla hitel ügye mind ezt szolgálta, de ezek még régi döntésekre épülő teljesítések 
voltak, 1, 1,5 éve született döntések alapján. 
Szeretném bemutatni Varga Andreát az új kolléganő jelöltet, a Kruppa Gabriella utódját. A 
héten már itt van betanulni. Október 01-től 6 hónapos határozott idejű szerződéssel kerül 
felvételre. A gimnáziumban dolgozott gazdaságisként, az átalakítások kapcsán szűnt meg a 
munkahelye. Azt a könyvelő programot használta, amit mi. Ismeri az államháztartási 
könyvelést. Ugyanazokat a feladatokat végezte. Nem ördögtől való dolgok ezek, meg fogja 
tudni tanulni. Ózdi lakos. Helybeli jelentkező nem volt. Sok ózdi, több putnoki és 
kazincbarcikai jelentkezők is voltak.  
 
Elekes Péter: Milyen számú határozat és mikor született a Leader kapuval kapcsolatosan? 
 
Hajdu Gábor: Ezt most fejből nem tudom megmondani. Elmondom, hogy miről is van szó. 
Tóth Csabáné Képviselő Asszony mondta akkor az ülésen, amikor döntöttünk, hogy jobb 
helyre is el tudnánk használni azt a pénzt.  
A szlovák határ mentén, tulajdonképpen Bánrévén kezdődik, megkerestek minket, 
megtervezik, Leader pénzből valósul meg. A szelvény ki lett jelölve. Serényfalva oldalán egy 
leálló sáv, hirdetők kitéve, kő valami, oszlop, parkoló, a másik oldalon párhuzamosan is 
oszlop. Három millióba kerül, ezt nekünk kell megelőlegezni, azt visszaadják. Ezt vállaltuk, 
kijelölésre került a hely. Ez EU-s pályázat, ez mutatja az egységet. A másik, ami ezzel jár 
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Józsa Judit kerámia szobor. Ez egyedi készítésű szobor. Most sorra került. A folyamat odaért. 
Megkerestek a héten, mondtam, hogy ezt mi most vagy tudjuk vállalni, vagy nem. Új testület 
van, kértem, hogy írják le. Három millióba kerül. Úgy gondoltam, hogy ha leírják, akkor 
idehozom és tájékoztatom a Képviselő-testületet.  
 
Labant Zoltán: Milyen nagyságú a terület? 
 
Hajdu Gábor: A fenti buszmegálló előtt ha Serényfalváról jövünk, egy busz öbölnyi 
körülbelül. Oszlop, kő. Mi kifizetjük a költségeket, a Leader vissza fogja fizetni, ha kapja a 
pénzt az Uniótól. Ez kb. 6 hónap. Mi rendelkezünk egy faluközpont rekonstrukciós tervvel is. 
Említettem nekik, azt mondták lehet, hogy valamire be tudnánk pályázni, egy része 
megvalósulhatna ilyen pályázatból. Át kell gondolni ezeket a dolgokat. Csaba nem hiába 
mondta a Gyuri ismertetése kapcsán, amit mondott. Nem rosszból mondom, de át kell 
gondolni, hogy egy falunap ér-e ennyit, vagy megtartunk egy színvonalas rendezvényt mi 
magunknak, ahogy eddig, amennyi keret van rá. 
 
Labant Zoltán: Ha már szóba került a fenti buszmegállók gyalázatosan néznek ki. 
 
Hajdu Gábor: Sajnos mindig szétrugdossák őket, meg fogjuk csináltatni a 
közfoglalkoztatottakkal, ezért is lenne jó a kamera.  
 
Tóth Tamás: Plexivel voltak? 
 
Hajdu Gábor: Üveg volt, kitörték.  OSB-vel tudjuk megoldani. 
 
Szűcs Józsefné: Az itteni buszmegálló is rossz állapotban van. 
 
Labant Zoltán: A Lakatos féle ház is szörnyű állapotban van. Szörnyű állapotok uralkodnak. 
 
Tóthné Mustos Beatrix: A Kormányhivatal felméréseket végzett ezen a területen, azon 
martinsalakos házak ügyében, ami az államé lett. Megtettük a jelentést. a Kormányhivatalnak 
és a katasztrófa védelemnek is. 
 
Labant Zoltán: A Duzsik féle ház is rossz állapotban van. 
 
Tóthné Mustos Beatrix: Már jeleztük. A MÁV telepi utcák közül a MÁV I. és MÁV II. amit 
megvettünk, az összekötő az államé. Jelezni fognak az ügyben. 
 
Tóth Tamás: A föld értékesítéssel kapcsolatosan a hirdetmény kifüggesztésre került, 21-én 
volt a licit napja. Tudjatok róla, hogy több ingatlan lett meghirdetve eladásra és bérlésre. A 
TIMATA által benyújtott egy ajánlaton kívül más ajánlat nem érkezett, így 570.250,-Ft áron 
került eladásra a szóban forgó terület. Két földterület vonatkozásában jelzett bérleti szándékot 
Elekes Péter. 8 napon belül megkötésre kerül a bérleti szerződés. Más ajánlat se vételi, se 
bérletre nem érkezett. 
 
Labant Zoltán: A szülők sérelmezik, hogy az óvodában a gyerekek a folyosón érkeznek. Én 
nem láttam, több szülő is jelezte. 
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Tóth Csabáné: Ezt a vezető óvónőnek jelezzék a szülők.  
 
 
Több indítvány, javaslat nem merült fel, Hajdu Gábor József polgármester az ülést bezárta.  

 
 

K.m.f. 
 
 
 
 
Hajdu Gábor József       Tóthné Mustos Beatrix   
     polgármester                    jegyző  
 
 
 
Jegyzőkönyv hitelesítők: 
 
 
             Szimel Gábor                                         Szűcs Józsefné 
                 képviselő                                               képviselő 
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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Készült: Bánréve Község Képviselő-testületének, Serényfalva Község Képviselő-
testületének, Hét Község Képviselő-testületének és Sajópüspöki Község Képviselő-
testületének 2011. szeptember 26-án 13.00 órai kezdettel megtartott üléséről. 
 
Jelen vannak:  Hajdu Gábor József polgármester,  

Elekes Péter képviselő,  
Labant Zoltán képviselő, 
Szimel Gábor képviselő, 
Szűcs Józsefné képviselő, 
Tóth Csabáné képviselő. 
Tóth Tamás Gábor képviselő 

 
Tanácskozási joggal: Tóthné Mustos Beatrix jegyző, 

 Ujváryné Szabó Erika óvodavezető, 
 Bán János ÁMK igazgató, 
 Tóth Tamásné gazd. főelőadó. 

   
Hajdu Gábor polgármester köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy a Képviselő-
testület határozatképes, a 7 fő képviselőből mind a 7 fő képviselő jelen van. Jegyzőkönyv 
hitelesítőnek Szimel Gábor Képviselő Urat és Szűcs Józsefné Képviselő Asszonyt javasolta. 
 
Bánréve Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal elfogadta a 
jegyzőkönyv hitelesítőket, és az alábbi napirendet. 
 
Jelen vannak: Serényfalva Község Képviselő-testülete: 
 
   Szerna Csaba polgármester, 

Bárdos Pál képviselő, 
Gyurkó Zsuzsanna képviselő, 
Horváth László képviselő, 
Tímár László képviselő. 

 
Szerna Csaba polgármester köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy Serényfalva 
Község Önkormányzatának Képviselő-testülete határozatképes, a 7 fő képviselőből 5 fő jelen 
van.  
 
Serényfalva Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal elfogadta az 
alábbi napirendet. 
 
Jelen vannak:  Sajópüspöki Község Képviselő-testülete: 
 
              Varga Zoltánné polgármester, 

Kelemen Lajosné képviselő, 
Tamás János alpolgármester, 
Varga Istvánné képviselő.  
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Tanácskozási joggal:Henyecz Sándorné Sajópüspöki-Sajónémeti-Hét Községek körjegyzője. 
    
Varga Zoltánné polgármester köszöntötte a megjelenteket.  
Megállapította, hogy Sajópüspöki Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 
határozatképes, az 5 fő képviselőből 4 fő jelen van. Jegyzőkönyv hitelesítőnek Kelemen 
Lajosné és Varga Istvánné Képviselő Asszonyokat javasolta.  
 
Sajópüspöki Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 4 igen szavazattal elfogadta a 
jegyzőkönyv hitelesítőket, és az alábbi napirendet. 
 
Jelen vannak: Hét Község Képviselő-testülete: 
 
   Bende György polgármester, 

Kucserákné Szeles Mónika képviselő, 
Pál Jánosné képviselő. 
 

Tanácskozási joggal:Henyecz Sándorné Sajópüspöki-Sajónémeti-Hét Községek körjegyzője. 
   
Bende György polgármester köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy Hét Község 
Önkormányzatának Képviselő-testülete határozatképes, mert az 5 képviselőből, 3 fő jelen van. 
Jegyzőkönyv hitelesítőnek Kucserákné Szeles Mónika és Pál Jánosné Képviselő Asszonyokat 
javasolta.  
 
Hét Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 3 igen szavazattal elfogadta a 
jegyzőkönyv hitelesítőket, és az alábbi napirendet. 
 
 
Napirend: 

 
1./ A Bánréve ÁMK 2011. évi költségvetésének módosítása 
Előadó: Hajdu Gábor József polgármester 
 
2./ A Bánréve ÁMK 2011. évi I. féléves gazdálkodásáról szóló beszámoló 
megtárgyalása 
Előadó: Hajdu Gábor József polgármester 
 
3./ Indítványok, javaslatok 
 
4./ A napköziotthonos óvoda 2011. évi költségvetésének módosítása 
Előadó: Hajdu Gábor József polgármester 
 
5./ A napköziotthonos óvoda 2011. évi I. féléves gazdálkodásáról szóló 
beszámoló megtárgyalása 
Előadó: Hajdu Gábor József polgármester 
 
6./ Indítványok, javaslatok 
 
 

1./ napirendi pont: A Bánréve ÁMK 2011. évi költségvetésének módosítása 
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Hajdu Gábor: Tisztelt Képviselő-testületek! Megkérem a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság 
Elnökét, ismertesse a bizottság javaslatát a napirendi ponttal kapcsolatosan. 
Tóth Tamás: Bánréve Község Önkormányzatának Pénzügyi és Ügyrendi Bizottsága a 
napirendi pontot megtárgyalta. Megalapozottnak, indokoltnak tartjuk a módosítást. Javasoljuk 
Képviselő-testületeknek az előterjesztés szerinti formában történő elfogadását. 
 
Hajdu Gábor, Bánréve Község Polgármestere szavazásra tette fel az előterjesztést és az 
elhangzottakat. Bánréve Község Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
 
112/2011.(IX.26.) számú határozat: 
 
Tárgy:  Bánréve ÁMK 2011. évi költségvetésének módosítása 
 
Bánréve Önkormányzat Képviselő-testülete a Bánréve ÁMK  2011. évi költségvetésének 
módosítását az előterjesztés szerinti formában elfogadja. 
 
Felhatalmazza Bánréve Önkormányzat Polgármesterét, hogy azt a Bánréve Község 
Önkormányzat 2011. évi költségvetési rendeletébe építse be. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
 
Szerna Csaba, Serényfalva Község Polgármestere szavazásra tette az előterjesztést és az 
elhangzottakat. Serényfalva Község Képviselő-testülete 5 igen szavazattal az alábbi 
határozatot hozta:  
 
65/2011.(IX.26.) sz. határozat: 
 
Tárgy:  A Bánréve ÁMK 2011. évi költségvetésének módosítása 
 
Serényfalva Önkormányzat Képviselő-testülete a Bánréve ÁMK  2011. évi költségvetésének 
módosítását az előterjesztés szerinti formában elfogadja. 
 
Felhatalmazza Bánréve Önkormányzat Polgármesterét, hogy azt a Bánréve Község 
Önkormányzat 2011. évi költségvetési rendeletébe építse be. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
Varga Zoltánné, Sajópüspöki Község Polgármestere szavazásra tette az előterjesztést és az 
elhangzottakat. Sajópüspöki Község Képviselő-testülete 4 igen szavazattal az alábbi 
határozatot hozta:  
 
 
100/2011.(IX.26.) sz. határozat: 
 
Tárgy: A Bánréve ÁMK 2011. évi költségvetésének módosítása 
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Sajópüspöki Önkormányzat Képviselő-testülete a Bánréve ÁMK  2011. évi költségvetésének 
módosítását az előterjesztés szerinti formában elfogadja. 
 
Felhatalmazza Bánréve Önkormányzat Polgármesterét, hogy azt a Bánréve Község 
Önkormányzat 2011. évi költségvetési rendeletébe építse be. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
 
Bende György, Hét Község Polgármestere szavazásra tette az előterjesztést és az 
elhangzottakat. Hét Község Képviselő-testülete 3 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  
 
79/2011.(IX.26.) sz. határozat: 
 
Tárgy:  A Bánréve ÁMK 2011. évi költségvetésének módosítása 
 
Hét  Önkormányzat Képviselő-testülete a Bánréve ÁMK  2011. évi költségvetésének 
módosítását az előterjesztés szerinti formában elfogadja. 
 
Felhatalmazza Bánréve Önkormányzat Polgármesterét, hogy azt a Bánréve Község 
Önkormányzat 2011. évi költségvetési rendeletébe építse be. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
 
2. napirendi pont: A Bánréve ÁMK 2011. évi I. féléves gazdálkodásáról szóló beszámoló 
megtárgyalása 
 
Hajdu Gábor: Tisztelt Képviselő-testületek! Megkérem a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság 
Elnökét, ismertesse a bizottság javaslatát a napirendi ponttal kapcsolatosan. 
 
Tóth Tamás: Bánréve Község Önkormányzatának Pénzügyi és Ügyrendi Bizottsága a 
napirendi pontot megtárgyalta. Megalapozottnak, indokoltnak tartjuk a módosítást. Javasoljuk 
Képviselő-testületeknek az előterjesztés szerinti formában történő elfogadását. 
 
Szerna Csaba, Serényfalva Község Polgármestere szavazásra tette az előterjesztést és az 
elhangzottakat. Serényfalva Község Képviselő-testülete 5 igen szavazattal az alábbi 
határozatot hozta:  
 
66/2011.(IX.26.) sz. határozat: 
 
Tárgy:  Bánréve ÁMK 2011. évi gazdálkodásának féléves beszámolója  
 
Serényfalva  Önkormányzat Képviselő-testülete a Bánréve ÁMK  2011. évi gazdálkodásának 
féléves beszámolóját  az előterjesztés szerinti formában elfogadja. 
 
Felhatalmazza Bánréve Önkormányzat Polgármesterét, hogy azt a Bánréve Község 
Önkormányzatának gazdálkodásáról szóló 2011. évi féléves beszámolójába  építse be. 
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Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
Varga Zoltánné, Sajópüspöki Község Polgármestere szavazásra tette az előterjesztést és az 
elhangzottakat. Sajópüspöki Község Képviselő-testülete 4 igen szavazattal az alábbi 
határozatot hozta:  
 
101/2011.(IX.26.) sz. határozat: 
 
Tárgy:  Bánréve ÁMK 2011. évi gazdálkodásának féléves beszámolója  
 
Sajópüspöki  Önkormányzat Képviselő-testülete a Bánréve ÁMK  2011. évi gazdálkodásának 
féléves beszámolóját  az előterjesztés szerinti formában elfogadja. 
 
Felhatalmazza Bánréve Önkormányzat Polgármesterét, hogy azt a Bánréve Község 
Önkormányzatának gazdálkodásáról szóló 2011. évi féléves beszámolójába  építse be. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
 
Bende György, Hét Község Polgármestere szavazásra tette az előterjesztést és az 
elhangzottakat. Hét Község Képviselő-testülete 3 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  
 
80/2011.(IX.26.) sz. határozat: 
 
 
Tárgy:  Bánréve ÁMK 2011. évi gazdálkodásának féléves beszámolója  
 
Hét  Önkormányzat Képviselő-testülete a Bánréve ÁMK  2011. évi gazdálkodásának féléves 
beszámolóját  az előterjesztés szerinti formában elfogadja. 
 
Felhatalmazza Bánréve Önkormányzat Polgármesterét, hogy azt a Bánréve Község 
Önkormányzatának gazdálkodásáról szóló 2011. évi féléves beszámolójába  építse be. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
 
Hajdu Gábor, Bánréve Község Polgármestere szavazásra tette fel az előterjesztést és az 
elhangzottakat. Bánréve Község Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
 
113/2011.(IX.26.) sz. határozat: 
 
Tárgy:  Bánréve ÁMK 2011. évi gazdálkodásának féléves beszámolója  
 
Bánréve    Önkormányzat Képviselő-testülete a Bánréve ÁMK  2011. évi gazdálkodásának 
féléves beszámolóját  az előterjesztés szerinti formában elfogadja. 
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Felhatalmazza Bánréve Önkormányzat Polgármesterét, hogy azt a Bánréve Község 
Önkormányzatának gazdálkodásáról szóló 2011. évi féléves beszámolójába  építse be. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
 
3. napirendi pont: Indítványok, javaslatok 
 
Hajdu Gábor: Tisztelt Jelenlévők! Van-e valakinek az ÁMK-val kapcsolatosan indítványa, 
javaslata? 
 
Szerna Csaba: Azt a mínuszt, szabad megkérdezni, hogy mi termeli? Az óvoda és az iskola? 
 
Hajdu Gábor: Az óvoda nincs az ÁMK-ban. 
 
Tóthné Mustos Beatrix: A működési kiadások. 
 
 
Serényfalva Képviselő-testület részéről egy kérés lenne. Már korábban is indítványozásra 
került, hogy nagyon rossz, hogy a közös testületi ülések alkalmával háttal ülünk egymásnak. 
Kérném, Képviselő társaim nevében is, hogy szembe üljünk egymással. Köszönöm. 
 
 
Több indítvány és javaslat nem merült fel, Serényfalva és Hét Község Önkormányzatának 
Képviselő-testülete elhagyták az üléstermet. 
 
 
Sajópüspöki és Bánréve Község Önkormányzatának Képviselő-testülete folytatta az ülésezést. 
 
 
4. napirendi pont: A Napköziotthonos Óvoda 2011. évi költségvetésének módosítása 
 
Hajdu Gábor: Tisztelt Képviselő-testületek! Megkérem a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság 
Elnökét, ismertesse a bizottság javaslatát a napirendi ponttal kapcsolatosan. 
 
Tóth Tamás: Bánréve Község Önkormányzatának Pénzügyi és Ügyrendi Bizottsága a 
napirendi pontot megtárgyalta. Megalapozottnak, indokoltnak tartjuk a módosítást. Javasoljuk 
Képviselő-testületeknek az előterjesztés szerinti formában történő elfogadását. 
 
Hajdu Gábor, Bánréve Község Polgármestere szavazásra tette fel az előterjesztést és az 
elhangzottakat. Bánréve Község Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
 
114/2011.(IX.26.) sz. határozat: 
 
Tárgy: Napköziotthonos Óvoda 2011. évi költségvetésének módosítása 
 
Bánréve Önkormányzat Képviselő-testülete a Napköziotthonos Óvoda 2011. évi 
költségvetésének módosítását az előterjesztés szerinti formában elfogadja. 

Create PDF files without this message by purchasing novaPDF printer (http://www.novapdf.com)

http://www.novapdf.com
http://www.novapdf.com


 28 

 
Felhatalmazza Bánréve Önkormányzat Polgármesterét, hogy azt a Bánréve Község 
Önkormányzat 2011. évi költségvetési rendeletébe építse be. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
 
Varga Zoltánné, Sajópüspöki Község Polgármestere szavazásra tette az előterjesztést és az 
elhangzottakat. Sajópüspöki Község Képviselő-testülete 4 igen szavazattal az alábbi 
határozatot hozta:  
 
102/2011.(IX.26.) sz. határozat: 
 
Tárgy: Napköziotthonos Óvoda 2011. évi költségvetésének módosítása 
 
Sajópüspöki Önkormányzat Képviselő-testülete a Napköziotthonos Óvoda 2011. évi 
költségvetésének módosítását az előterjesztés szerinti formában elfogadja. 
 
Felhatalmazza Bánréve Önkormányzat Polgármesterét, hogy azt a Bánréve Község 
Önkormányzat 2011. évi költségvetési rendeletébe építse be. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
5. napirendi pont: A Napköziotthonos Óvoda 2011. évi I. féléves gazdálkodásáról szóló 
beszámoló megtárgyalása 
 
Hajdu Gábor: Tisztelt Képviselő-testületek! Megkérem a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság 
Elnökét, ismertesse a bizottság javaslatát a napirendi ponttal kapcsolatosan. 
 
Tóth Tamás: Bánréve Község Önkormányzatának Pénzügyi és Ügyrendi Bizottsága a 
napirendi pontot megtárgyalta. Megalapozottnak, indokoltnak tartjuk a módosítást. Javasoljuk 
Képviselő-testületeknek az előterjesztés szerinti formában történő elfogadását. 
 
Hajdu Gábor, Bánréve Község Polgármestere szavazásra tette fel az előterjesztést és az 
elhangzottakat. Bánréve Község Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
 
115/2011.(IX.26.) sz. határozat: 
 
Tárgy: Napköziotthonos Óvoda 2011. évi gazdálkodásának féléves beszámolója  
 
Bánréve Önkormányzat Képviselő-testülete a Napköziotthonos Óvoda 2011. évi 
gazdálkodásának féléves beszámolóját  az előterjesztés szerinti formában elfogadja. 
 
Felhatalmazza Bánréve Önkormányzat Polgármesterét, hogy azt a Bánréve Község 
Önkormányzatának gazdálkodásáról szóló 2011. évi féléves beszámolójába  építse be. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
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Varga Zoltánné, Sajópüspöki Község Polgármestere szavazásra tette az előterjesztést és az 
elhangzottakat. Sajópüspöki Község Képviselő-testülete 4 igen szavazattal az alábbi 
határozatot hozta:  
 
103/2011.(IX.26.) sz. határozat: 
 
Tárgy: Napköziotthonos Óvoda 2011. évi gazdálkodásának féléves beszámolója  
 
Sajópüspöki  Önkormányzat Képviselő-testülete a Napköziotthonos Óvoda 2011. évi 
gazdálkodásának féléves beszámolóját  az előterjesztés szerinti formában elfogadja. 
 
Felhatalmazza Bánréve Önkormányzat Polgármesterét, hogy azt a Bánréve Község 
Önkormányzatának gazdálkodásáról szóló 2011. évi féléves beszámolójába  építse be. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
6. Napirendi pont: Indítványok, javaslatok 
 
Hajdu Gábor: Van-e a Napköziotthonos Óodával kapcsolatosan valakinek indítványa, 
javaslata? 
 
 
Indítvány, javaslat nem merült fel, Sajópüspöki Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 
elhagyta az üléstermet. 
 
 
Ezután Bánréve Község Képviselő-testülete folytatta az ülésezést. 
 
 

K.m.f. 
 
 
Hajdu Gábor József       Tóthné Mustos Beatrix   
     polgármester                    jegyző  
 
 
Jegyzőkönyv hitelesítők: 

 
 

  Szimel Gábor            Szűcs Józsefné 
      képviselő                     képviselő 
 
 
Serényfalva Község részéről: 
  Szerna Csaba          
  polgármester           
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Hét Község részéről: 
 
Bende György        Henyecz Sándorné 
 polgármester                       körjegyző 
 
            
Jegyzőkönyv hitelesítők: 
 
 
      Pál Jánosné             Kucserákné Szeles Mónika 
        képviselő                               képviselő 
 
 
 
 
 
Sajópüspöki Község részéről: 
 
 
 
 Varga Zoltánné       Henyecz Sándorné 
   polgármester                      körjegyző 
 
 
 
Jegyzőkönyv hitelesítők: 
 
 
 
      Varga Istvánné            Kelemen Lajosné 
         képviselő               képviselő 
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